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Komisia pre vzdelávanie Mestského zastupiteľstva v Malackách 
 
 
 

ZÁPISNICA  
zo zasadnutia komisie 

 
Dátum a čas: 12. 06. 2024, 17.00 – 18.30 h 
Miesto: Mestský úrad Malacky 
 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Pavol Tedla - predseda komisie, Mgr. Martina 
Chorvátová, Bc. Katarína Saňková, PaedDr. Peter Jordán, Hana Kaňková, Mgr. Daniel 
Masarovič 
Ospravedlnení členovia komisie: Mgr. Jana Richveisová, Mgr. Marek Šrámek 
Tajomníčka komisie: Mgr. Alexandra Hrnková 
Pozvaný hosť: Mgr. Lenka Paráková, vedúca oddelenia právneho MsÚ 
 
 
Program:  
1. Otvorenie 
2. Materiály na MsZ:  
a) Návrh VZN mesta Malacky, ktorým sa mení VZN mesta Malacky č. 16/2021 o určení 
pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Malacky – 
Z45/2024 
b) Návrh VZN mesta Malacky o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným 
odpadom – Z46/2024 
c) Návrh VZN mesta Malacky o pravidlách na udržiavanie čistoty v meste a ochranu verejnej 
zelene na území mesta Malacky – Z47/2024 
3. Aktuálny stav v školstve v Malackách  
4. Diskusia o uvažovanej akcii s pracovným názvom "UČITEĽ"  
5. Rôzne 
6. Záver 
 
Hlasovanie o návrhu programu:  
ZA: 6  PROTI: 0 ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 NEHLASOVAL: 0 

 
 
K bodu 1: 
     Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie RNDr. Tedla.  
 
 
K bodu 2a: 
Vedúca oddelenia právneho a predkladateľka materiálu Mgr. Paráková predstavila návrh 
VZN mesta Malacky, ktorým sa mení VZN mesta Malacky č. 16/2021 o určení pravidiel času 
predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Malacky. Vysvetlila dôvody 
zaradenia kasín medzi prevádzky s časovo neobmedzenou prevádzkovou dobou. 
Východiskom bola žiadosť spoločnosti, ktorá prevádzkuje jediné kasíno na území mesta. 
Úrad pre reguláciu hazardných hier udelil tomuto Casinu Respect licenciu na prevádzkovanie 
hazardných hier v kasíne denne od 0:00 do 24:00. Kasína sú v porovnaní s herňami oveľa 
prísnejšie kontrolované. Po zvážení všetkých skutočností je navrhnutá zmena, t.j. zaradenie 
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prevádzkarne typu kasíno medzi prevádzky s časovo neobmedzenou prevádzkovou dobou.   
Členovia komisie diskutovali o dôvodoch z dôvodovej správy k materiálu, názory boli rôzne, 
od prijatia argumentov po principiálne odmietanie hazardných hier. Uznesenie k návrhu VZN 
bolo prijaté v znení: 
 
UZNESENIE č. 3/2024 (k materiálu Z 45/2024):                                                     
Komisia pre vzdelávanie berie na vedomie predložený návrh VZN mesta Malacky, 
ktorým sa mení VZN mesta Malacky č. 16/2021 o určení pravidiel času predaja 
v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Malacky a odporúča MsZ schváliť 
ho bez pripomienok. 
ZA: 5     PROTI: 1  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 

 
K bodu 2b: 
Predseda komisie RNDr. Tedla v stručnosti uviedol návrh VZN o nakladaní s komunálnym 
odpadom a drobným stavebným odpadom. Bez väčšej diskusie bolo komisiou prijaté 
uznesenie: 
 
UZNESENIE č. 4/2024 (k materiálu Z 46/2024):                                                     
Komisia pre vzdelávanie berie na vedomie predložený návrh VZN mesta Malacky 
o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom a odporúča MsZ 
schváliť ho bez pripomienok. 
ZA: 6      PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 

 

K bodu 2c: 
Predseda komisie RNDr. Tedla v stručnosti uviedol návrh VZN mesta Malacky o pravidlách 
na udržiavanie čistoty v meste a ochranu verejnej zelene na území mesta Malacky. Bez väčšej 
diskusie bolo komisiou prijaté uznesenie: 
 
UZNESENIE č. 5/2024 (k materiálu Z 47/2024):                                                     
Komisia pre vzdelávanie berie na vedomie predložený návrh VZN mesta Malacky 
o pravidlách na udržiavanie čistoty v meste a ochranu verejnej zelene na území mesta 
Malacky a odporúča MsZ schváliť ho bez pripomienok. 
ZA: 6      PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 

 
K bodu 3: 
Na základe požiadavky predsedu komisie tajomníčka Mgr. Hrnková informovala o zápisoch 
do základných a materských škôl v meste. Zápis do základných škôl  prebiehal v mesiaci 
apríl, do 15. júna riaditelia škôl vydávajú rozhodnutia o prijatí/neprijatí. Záujem o plnenie 
povinnej školskej dochádzky v malackých základných školách v porovnaní s inými rokmi 
výraznejšie prevyšoval kapacitu tried prvého ročníka. Od septembra bude otvorených 10 tried 
s maximálnym počtom 25 detí. Pri prijímaní boli v súlade so školským zákonom 
uprednostnené deti s trvalým pobytom v našom meste. Nebolo možné uspokojiť záujem 
o umiestnenie detí s trvalým pobytom v iných obciach a deti-cudzincov, ktorí na Slovensku 
nemajú trvalý pobyt, a tak nemajú povinnosť plniť povinnú školskú dochádzku. Núdza 
o miesta je v tomto roku typická pre Bratislavský kraj.  

V materských školách zápis prebiehal v máji, rozhodnutia budú vydané do 30. júna. Tu 
naopak, z dôvodu dobudovania nových miest v pracovisku MŠ na Štúrovej ul. i slabšieho 
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populačného ročníka, budú môcť byť do MŠ prijímané aj deti pod tri roky veku, čo nie je 
v mnohých iných mestách možné.   

 

K bodu 4:      
Predseda komisie na predchádzajúcom zasadnutí v marci navrhol, aby komisia pre 
vzdelávanie bola iniciátorom takých podujatí, ktoré dostanú do povedomia verejnosti význam 
a nenahraditeľnosť učiteľskej profesie. Podujatí pre učiteľov, ktoré budú ocenením ich práce. 
Vyzval členov komisie, aby na júnovom zasadnutí predložili svoje návrhy, ako dostať do 
povedomia verejnosti hodnotu učiteľského povolania. V našom meste je v školách 
a školských zariadeniach 370 pedagogických a odborných zamestnancov.  
Členovia komisie hľadali v diskusii model organizácie oceňovania najlepších učiteľov tak, 
aby akcia nemala len komorný charakter, ale aby ňou žili školy i verejnosť, aby sa profesia 
učiteľa dostala do centra pozornosti. Zhodli sa, že určenie kritérií a formy výberu treba 
dôkladne premyslieť a už konkrétnejšie pripraviť, čo si dali ako úlohu na ďalšie zasadnutie 
komisie po letných prázdninách.     
 
K bodu 5: 
V bode Rôzne neboli príspevky. 
 
K bodu 6: 
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.  
 
 
 
 
V Malackách 13. júna 2024 
 
                       RNDr. Pavol Tedla, predseda komisie 
 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková 


